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01 I Can Let Go Now (Michael McDonald) 4:47
02 Deep River (Bendik Hofseth) 4:58
03 Red Rain (Peter Gabriel) 5:05
04 A Moment Of Now (Pat Metheny / Lyrics by Anna Alerstedt) 4:14
05 Against All Odds (Phil Collins) 4:26
06 Hand In My Pocket (Alanis Morissette & Glen Ballard) 3:37
07 Taking It All Too Hard (Anthony Banks, Phil Collins & Mike Rutherford) 2:48
08 Lessons In Love (Mark King, Waliou Badarou & Rowland Gould) 5:34
09 Shadow And Light (John Lang, Joe Zawinul & Richard Page) 5:30
10 Satisfied (Lewis Taylor & Michael Mondesir) 4:43
11 I Concentrate On You (Cole Porter) 5:37
12 Scent Of Snow (Jacob Karlzon / Lyrics by Anna Alerstedt) 4:24
13 Send One Your Love (Stevie Wonder) 4:34
14 Northern Star (Gabriel Fauré / Lyrics by Anna Alerstedt) 3:45

Viktoria Tolstoy / vocals
Jacob Karlzon / Steinway grand piano, pump organ, celesta, fender rhodes
Special Guest on Send One Your Love: Jocke Bergström / vocals

Produced by Nils Landgren
Co-produced by Jacob Karlzon & Lasse Nilsson
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VOCAL JAZZ...

Though there are many beautiful singing voices in jazz today, Viktoria Tolstoy is one of a kind. A great melodramatist of jazz, she makes happiness sound fragile
and threatened, and bitterness sweet and enchanting.

A Moment Of Now is her most frank recording yet – for one simple reason: ”Jacob and I are the concept this time,“ says Viktoria. Indeed it is an intimate album
by the duo that focuses on their musical partnership. Karlzon has been Tolstoy’s trusted companion on her band projects for almost 15 years now, his playing
thrives on nuances, transitions, ambiguities – be they inspired by classics such as Grieg or hard rockers the likes of KoRn. It is a partnership that shows no signs
of abating, despite Karlzon’s own highly successful trio that bears his name. ”We each generally know in advance what the other is thinking and is going to do,
without either of us having to say anything. It’s almost a bit spooky,“ says Tolstoy of the intuitive understanding between the two.

Their style depends on melodies like a fish depends on water, and 14 of the best are brought together on A Moment Of Now. As Tolstoy explains, they are ”songs
we’ve heard a lot in recent years, and that imposed themselves on us, but also some that were entirely new to us and were really a challenge.“ This has resulted
in a selection that sounds entirely coherent and as if created especially for these two musicians, even though its component parts come from the most diverse,
stylistic, and often surprising backgrounds. The ease with which these two exceptional artists can change the fundamental character of songs that otherwise
seem to be set in stone is astonishing.

There is a calmness and strength in the music that comes from experience and draws from the tried and trusted. For example, Nils Landgren returns as the
producer, and the album was recorded with the familial team at Nilento Studios in Gothenburg. ”I felt safe and well looked after at every moment,“ Tolstoy recalls,
”Never change a winning team!“. This is how a fascinating and completely unique moment in her and Karlzon’s oeuvre was born – and it is one that will remain.

Recorded, sound design, mixed and mastered by Lars Nilsson April 22-24, 2013 at Nilento Studio, Gothenburg. Nilento Studio Production team: Jenny Nilsson
and Michael Dahlvid 



Schöne Stimmen gibt es viele, im Jazz heute mehr denn je. Viktoria Tolstoy aber ist einzigartig: Sie ist die große Melodramatikerin des Jazz. Eine bipolare Musikerin,
die wie keine andere das Glück brüchig und bedroht, das Bittere aber zauberhaft und schön klingen lassen kann.

A Moment Of Now ist so offen wie kein Album zuvor, aus einem schlichten Grund: „Das Konzept sind diesmal Jacob und ich“, sagt Viktoria. Ein intimes Album im
Duo also, ganz auf die langjährige musikalische Partnerschaft der Beiden fokussiert. Auch Karlzons Spiel lebt ja von den Zwischentönen, den Übergängen, dem
Uneindeutigen – egal ob sich von Klassikern wie Grieg oder Hardrockern wie KoRn inspirieren lässt. Seit fast 15 Jahren ist er Tolstoys vertrauter Begleiter in ihren
Bandprojekten, und er wird das wohl bleiben, auch wenn er  unter eigenem Namen mit seinem eigenen Trio auf Erfolgskurs ist (Album: More). „Der eine weiß
meist vorher, was der andere denkt und machen wird, ohne dass einer etwas sagen müsste. Es ist fast ein bisschen gespenstisch“, erläutert Tolstoy das blinde
Verständnis untereinander.

Was beide für ihren Stil brauchen wie ein Fisch das Wasser, sind Melodien. 14 der schönsten sind auf A Moment Of Now versammelt: „Songs, die wir in den ver-
gangenen Jahren viel gehört und die sich aufgedrängt hatten, aber auch welche, die ganz neu für uns waren und uns herausforderten,“ erklärt Tolstoy. Was eine
Auswahl ergab, die völlig homogen und wie für dieses Duo geschaffen klingt, obwohl sie doch aus den stilistisch verschiedensten, oft überraschenden Quellen
stammt. Es ist verblüffend, mit welcher Leichtigkeit die zwei Ausnahmekünstler den Charakter von Songs grundlegend verändern können, deren Gestalt einem
stets unverrückbar vorkam.

Eine Ruhe und Kraft liegt in der Musik, die in der Erfahrung gründet und aus dem Vertrauten schöpft. So stand Tolstoy und Karlzon als Produzent wieder Nils Landgren
zur Seite, und aufgenommen wurde das Album mit dem fast schon familiär ver-bundenen Team des Nilento Studios in Göteborg. „Ich fühlte mich in jedem Moment
sicher und umsorgt. Es war ein schlagendes Konzept: „Never change a winning team!“, erzählt Tolstoy. Und so entstand ein faszinierender, ganz gegenwärtiger Mo-
ment in ihrem und Karlzons Schaffen, der bleiben wird.

Photos by Jörg Grosse Geldermann
Booking: Karsten Jahnke Konzertdirektion, www.kj.de
www.viktoriatolstoy.com / www.jacobkarlzon.com
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